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Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet 

Tid: Onsdag 19.oktober 2022 klokken 16.15  

Sted: A2- 046/047, Grimstad       

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 12.10.22  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    19.oktober 2022 

Sted:           A2-046/047, Grimstad 

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/22 Valg av ordstyrere William T. Svendsen   Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/22 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/22 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/22 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 21.september 2022 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 44/22 Siden sist   William T Svendsen   Vedlagt/Muntlig 

på møtet   

Vedtakssaker  

SP-sak 45/22 STA som Trygg Organisasjon    Lisa K. Fredsvik    Vedlagt  

Diskusjonssaker  

SP-sak 46/22  Miljø og bærekraft på UiA Katrine B. Øydna   Vedlagt    

SP-sak 47/22 Studenttillitsvalgte og evalueringer   Lars Magnus 

Halvorsen 

Vedlagt  

SP-sak 48/22 Oppgradering av studentkantina – 

campus Kristiansand   

Katrine B. Øydna  Vedlagt 

Orienteringssaker 

SP-sak 49/22 Eventuelt   Muntlig på møtet 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 
 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 19.10.2022: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt                  
SP-sak 00a/22                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/22 
SP-sak 00c/22                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/22                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 21.09.22 

16.30-16.35 

SP-sak 44/22 
SP-sak 45/22 
Pause 
SP-sak 46/22 
SP-sak 47/22 
 
Pause 
SP-sak 48/22 
 
 
SP-sak 49/22 
 

Siden sist  
STA som Trygg Organisasjon 
 
Miljø og bærekraft på UiA 
Studenttillitsvalgte og 
evalueringer 
 
Oppgradering av 
studentkantina- campus 
Kristiansand 
Eventuelt  
 

16.35-16.45 
16.45-17.10 
17.10-17.20 
17.20-18.05 
18.05-19.05 
 
19.05-19.20 
19.20-20.05 
 
 
20.05-20.15 
 

   
 
 
SP-møtet er berammet til å vare til 20.25. Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  21.09.22 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 21.09.2022, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

Rebekka Langseth  

Vegard Nordstokke Valen  
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Amalie Lauritsen  

Johanna Elisabeth Gudmestad  

Ragnhild Danielsen Lybekk  

Rufo Gerhard T. Garzia  

 

William T. Svendsen  

Katrine Bryggeså Øydna  

Maiken K. Andersen  

Lisa K. Fredsvik 

Lars Magnus Halvorsen  

 

Kjell Arne Lønningen, leder av STAs Kontrollkomité 

Bendik Hagen, medlem av STAs Valgkomité  

Marie Nørvåg, Universitetstyret  

Kristian Fredrik Meyer Ødegård, Universitetstyret  

Michelle Brynildsen, leder av Velferdstinget i Agder (VT)  

Jakob Mæland, styreleder for Studentsamskipnaden i Agder (SiA)  

Daniils Nikolajevs, vararepresentant i Studentparlamentet  

 

Olea M. Norset 

Benedicte Nordlie  

 

Irene Bredal 

 

Eirik Øren Løberg  

Kaia Pihl  

Simon Husby  
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SAKSLISTE 
   

                                                  

SP-sak 00a/22           Konstituering 

                                   

                                   Studentparlamentet 2022/2023 ble konstituert.  

 

SP-sak 00b/22 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Olea M. Norset og Benedicte Nordlie     

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00c/22 Opprop 

    

  Det var 19 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00d/22 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Sakslisten 

                                   Det ble meldt inn 2 saker til eventuelt, Supplering SP og Kompisprisen 

                                   Godkjent med en kommentar  

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

SP-sak 00e/22 Godkjenning av protokoll fra Valgforsamling 19.05.22 og Protokoll  

                                    fra SP-møtet 25.05.22 

                                    

                                    Godkjent 

 

 

SP-sak 37/22   Siden sist  

    

                                   William la først frem siden sist fra STA-styret.  

                                   Marie la frem siden sist fra Universitetstyret.   
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Vedtakssaker 
 

SP-sak 38/22            Suppleringsvalg – 2.varareprsentant i Universitetstyret       

                                  

                                   Valgkomiteen informerte Studentparlamentet om sin prosess, og la frem 

                                   sin innstilling.  

 

                                   Den følgende kandidaten ble valgt: 

                                   Trude W. Jernæs 

 

                                   

                                   Før man gikk videre på sakslisten ble det behandlet en søknad om  

                                   permisjon fra Mathias. Han søkte permisjon fra klokken 18.00, det 

                                   var ok for SP.  

 

 

SP-sak 39/22            Forretningsorden for Studentparlamentet        

 

                                  Forslag til vedtak  

                                   

                                  Studentparlamentet vedtar forslag til forretningsorden, med de  

                                  endringer som måtte forekomme på møtet. 

 

                                  Enstemmig vedtatt   

 

 

SP-sak 40/22            Møtedatoer for Studentparlamentet 2022/2023       

                                  Forslag til vedtak  

                                   

                                  Studentparlamentet vedtek den føreslåtte møteplanen for   

                                  Studentparlamentet sin verkeperiode 2022/2023, med dei endringane så  

                                  måtte førekomme på møtet. 

 

                                 Tidspunkt for møtet er onsdag klokka 16.15, med unntak av  

                                 valforsamlinga 19.mai. Den starte klokka 14.15.  

 

                                 19.oktober – Grimstad  

                                       23. november - Kristiansand  

                                25. januar - Grimstad  

                                22. februar - Kristiansand  

                                          22. mars - Grimstad  

                                19. april - Grimstad  

                                10. mai - Valforsamling - Kristiansand  

                               24. mai - Kristiansand   

                              

                               Enstemmig vedtatt   
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SP-sak 41/22            STAs budsjett for drift 2023  

 

                                  Forslag til vedtak  

                                   

                                 Studentparlamentet vedtar budsjettet for 2023, med de endringer som  

                                 måtte forekomme på møtet.  

 

                                 Enstemmig vedtatt  

  

                                   

Diskusjonssaker 
 

SP-sak 42/22            Studiestart 2022   

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og komme med  

                                  innspill.  

                          

Infosaker 
 

SP-sak 43/22             Eventuelt  

 

STA-styret hadde to saker til eventuelt, disse omhandlet supplering av 

SP og kompisprisen. Studentparlamentet ble informert om sakene.  

 

 

Møtet ble avsluttet klokken 18.45. 



Siden sist STA-styret – oktober 2022 

 

Høringer  

• Katrine og William har svart på en høring fra UiA angående endringer av UH-loven 

 

Media 

• William har vert i Grimstad Adressetidene 

• William har vært i NRK 

 

Arrangement og konferanser 

• Styret har arrangert relansering av Skravlekopp på Campus Kristiansand og Grimstad 

• Lars Magnus og Lisa har hatt tillitsvalgtopplæring for internasjonale tillitsvalgte 

• STA har vært lokal arrangør for NSOs ledersamling i Kristiansand 

• Maiken og Katrine har vært på Kick Off med Tid for undervisning  

 

Aktivitet 

• William og Irene har avholdt Fellesrådsmøter for alle studentaktivitetene og 

linjeforeningene som er medlem av STA, på begge campuser 

• Prosjektet om å ha 1til1 samtaler med studentforeninger går framover 

• Maiken har jobbet med Karriereuka 

• Katrine og Lars Magnus har vært på møter om renovering av Kristiansand 

studentkantine 

• Lars Magnus har vært på de første dialogmøtene mellom tillitsvalgte og fakulteter 

 

Annet 

 



SP-sak 45/22 

Møtedato 19.10.2022 

Saksbehandler Lisa Fredsvik 

 

STA som trygg organisasjon  

Bakgrunn for saken  

 

STA-styret ønsker å formalisere eksisterende prosedyrer rundt varsling- og HMS-saker. I den 

sammenheng har vi hentet inspirasjon fra Norsk Studentorganisasjon (NSO), og ønsker å bli en 

TRYGG organisasjon. STA-styret ønsker å høre hva SP mener om dette. 

 

Argumentasjon  

Å være en trygg organisasjon vil si å være en organisasjon som retter fokus mot at alle 

medlemmer føler seg trygge og ivaretatt. Det fungerer som et kvalitetsstempel, som er ment å 

sørge for et målrettet og kontinuerlig arbeid for å skape en tryggere organisasjonskultur og 

forebygge seksuell trakassering, overskridelser, mobbing og overgrep.   

For STA innebærer det å bli en trygg organisasjon å formalisere allerede eksisterende 

varslingsrutiner og HMS-regler, samt prinsipper for oppførsel og organisasjonskultur for 

studentrepresentanter i STA. 

I tilfeller der varslingen angår ett eller flere medlemmer av STA- styret skal denne sendes til 

STAs organisasjonskonsulent. STAs organisasjonskonsulent sitter i en varslingsgruppe sammen 

med Advokatfirma Tofte AS, som sammen vil behandle varslingen. 

STA har allerede gode rutiner for varsling, samt prinsipper for oppførsel innad i organisasjonen, i 

tillegg til interne HMS regler og en beredskapsplan. Til sammen utgjør disse et stødig rammeverk 

som sørger for en trygg og sikker organisasjonskultur.  

Ved å offisielt være en trygg organisasjon sikrer man disse interne rutinene, og skaper trygghet 

for alle som er i kontakt med organisasjonen. Samtidig sørger trygghetsstempelet for en større 

synlighet av STA sine varslingsrutiner og HMS-regler utad.  

 

Eksempler på andre organisasjoner som er trygge organisasjoner er blant annet NSO. 

 

Diskusjonspunkter 

 

STA-styret ønsker å høre innspill om følgende punkter: 

 

- Hva er fordelene ved å bli en trygg organisasjon? 

- Hva er ulempene ved å bli en trygg organisasjon?  

- Hva er viktig å fokusere på i videreutviklingen av en tryggere organisasjonskultur? 

 



 

Økonomiske konsekvenser 

 

Økonomiske konsekvenser kan forekomme dersom STA ser seg nødt til å benytte 

varslingsgruppen ved varsling angående en eller flere i STA-styret. 

 

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet vedtar at STA skal være en TRYGG organisasjon, med de endringer som 

måtte forekomme på møtet. 

 

Innstilling fra styret  

 

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak. 

 

Vedlegg  

 

En oversikt som sier noe om hva det innebærer å være en trygg organisasjon, samt informasjon 

om varslingsrutiner.  

 

English Summary  

 

The STA-board would like to formalise the existing internal procedures around the organizational 

culture and HR- routines and become a “Safe” Organization. The “safe” organization certification 

ensures the quality and visibility of these procedures.  

 



Studentorganisasjonen i Agder (STA) som en trygg organisasjon  

Det skal være gøy, lærerikt og motiverende å engasjere seg i STA. 

Det er av stor verdi at du bidrar til fellesskapet som skaper politikkutvikling, gjennomslag og 

gode opplevelser for mange andre engasjerte studenter. 

Sammen skal vi sikre et godt miljø med takhøyde for å diskutere og si meningene våre. Dette 

gjelder også de sosiale og uformelle delene av alle STA-arrangement. 

Som engasjert i STA har vi ingen toleranse for trakassering eller diskriminering. Vi tar vare 

på hverandre og viser gjensidig respekt. 

Det er et felles ansvar å sørge for at møtearenaene vi deltar på er trygge, og at alle ønskes 

velkommen. Det betyr også at du tar ansvar dersom andre ikke gjør det, for eksempel hvis 

noen behandles dårlig eller har uønskede opplevelser.  

Studentparlamentet (SP) har tidligere vedtatt ett vedlegg 3 i reglement for studentaktiviteter 

som omhandler prinsipper for organisasjonskultur og oppførsel i forbindelse med STAs 

studentaktiviteter og linjeforeninger. I tillegg har Studentparlamentet vedtatt prinsipper for 

oppførsel og organisasjonskultur for studentrepresentanter i Studentorganisasjonen i Agder. 

Disse gjelder alle studentrepresentanter som er valgt og oppnevnt av STA.  

Samlet sier disse prinsippene noe om hva som forventes av medlemmer av studentaktiviteter 

og linjeforeninger, samt alle studentrepresentanter. I tillegg sier de noe om varslingsrutiner.  

Prinsippene er som følger: 

• Alle skal følge seg velkommen og respektert i STA. Dette betyr at man skal avstå fra 

uttalelser og/eller fysisk atferd som oppleves som ubehagelig, diskriminerende, 

trakasserende eller krenkende for andre.  

• Alle har et ansvar for å bidra til et inkluderende miljø, både ved formelle og uformelle 

arrangement. 

• Alle skal vise respekt for hverandres grenser.  

• Press rundt bruk av alkohol og andre rusmidler skal ikke finne sted. 

• Ved alle arrangement i regi av en studentaktivitet eller linjeforening skal man ha 1-2 

tillitspersoner. 

• Alle har et ansvar i å forhindre mobbing. STA har nulltoleranse for mobbing.  

• Alle skal vise respekt for hverandres ytringer og møte hverandre på en konstruktiv 

måte. 

 

Varslingsrutiner  

Et antatt brudd på prinsippene kan meldes inn til alle medlemmene i STA-styret og STAs 

organisasjonskonsulent. Det er leder av STA-styret som følger dette opp, og involverer STAs 

Kontrollkomite ved behov. I de tilfeller det foreligger mistanke om lovbrudd skal universitetet 

konsulteres og politiet kontaktes. Alle brudd på prinsippene kan og bør meldes inn, og 

konsekvensens art vil variere ut ifra bruddets alvorlighetsgrad. En slik vurdering vil være 

individuell fra sak til sak. 



Innmelding av brudd på prinsipper skal ikke medføre negative konsekvenser for innmelder.   

Om varslingen om antatt brudd på prinsippene gjelder ett eller flere medlemmer av STA-

styret, skal denne sendes til STAs organisasjonskonsulent på sta@uia.no. STAs 

organisasjonskonsulent sitter i en egen varslingsgruppe sammen med Advokatfirma Tofte AS, 

som sammen vil behandle varslingen.  

 

 

 

 

 

mailto:sta@uia.no


SP-sak 46/22 

Møtedato 19.10.22 

Saksbehandler Katrine Bryggeså Øydna 

 

Miljø og bærekraft på UiA 

Bakgrunn for saken  

Miljø- og klimarådgiveren på UiA ønsker at studentene skal komme med innspill til hvordan 

universitetet kan ha en grønne drift, hvordan dette kan formidles til studentmassen og hvilke 

klimatiltak studentene synes er viktige.  

STA har politikk at FNs bærekraftsmål skal inn i utdanningen. Dette var et handlingsplanpunkt i 

fjor, men ble ikke gjennomført. STA ønsker innspill på hvordan studentene tenker disse kan 

innlemmes i sin egen utdanning.  

 

Argumentasjon  

FNs klimapanel varsler miljøkrise og mener vi må handle nå. For at klimamålene skal nås innen 

2030 må både privatpersoner og institusjoner gjøre sin egen del – også UiA. I 2021 ansatte 

universitetet en miljø- og klimarådgiver som skulle jobbe med miljøvennlig drift og virke av 

universitetet. Hun har jobbet mye med kildesorteringstasjonene, men opplever at de ikke fungerer 

optimalt og ønsker at studentene kommer med innspill på hvordan disse kan fungere bedre.  

 

UiA er ett av de universitetene i Norge med flest parkeringsplasser per student. Likevel blir de 

fleste av parkeringsplassene brukt hver dag og det kan være vanskelig å finne parkering. På tross 

av at universitetet har gode bussforbindelser og ligger nært til sentrum, velger mange å ta bil til 

campus.  

Videre ser hun etter konkrete miljøtiltak studentene er opptatt av.  

 

FN har satt opp 17 mål de mener er nødvendige for at vi som samfunn skal bli mer bærekraftige. 

STA ser behovet for at disse blir innlemmet i utdanningen. UiA har som samfunnsoppdrag å 

utdanne fremtidens tenkere og bør med det gjøre studentene bevisst på FNs bærekraftsmålene. 

Det å få disse målene inn i utdanningen handler mye om en bevisstgjøring rundt hvordan 

studenter kan bruke sin kunnskap for å nå enkelte mål. En sykepleier kan bruke sin kompetanse 

inn mot bærekraftsmål 3 – god helse og livskvalitet. En oversetter kan bruke sin kompetanse inn 

mot bærekraftsmål 10 – mindre ulikhet.  

 

Diskusjonspunkter  

 

• Hva skal UiA gjøre for at studenter velger miljøvennlige fremkomstmidler til Campus? 

• Hvordan kan kildesortering fungere bedre på UiA? 

• Hvordan kan FNs bærekraftsmål innlemmes i de ulike utdanningene? 

• Har parlamentet forslag til andre miljø- og bærekraftige tiltak UiA kan gjøre? 

 

Økonomiske konsekvenser  

Denne saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.  

 



Vedlegg  

FNs bærekraftsmål. 

  

English Summary  

The STA board would like the Student Parliament to discuss how UiA can improve their 

environmental policy and how the UNs Sustainable Development Goals can be incorporated into 

the study plan.  



   
 

   
 

SP-sak 47/22 

Møtedato 19.10.22 

Saksbehandlar: Lars Magnus Halvorsen 

 

Studenttillitsvalte og evalueringar 

Bakgrunn for saken  

STA har gjennomført årets opplæring av tillitsvalte og jobbar nå med oppfølging av 

kvalitetssystemet. Eit mål med dagens diskusjon, er å få innspel om korleis studentar opplever  

emneevalueringar. STA ønsker å få fleire konkrete tilbakemeldingar slik at vi stiller godt i møter 

om tillitsvalte. 

 

Argumentasjon   

Studenttillitsvalte er ein viktig og lovpålagt del av undervisninga på universitetet. Det vi si at 

forelesarar skal legge til rette for val av tillitsvalte, samt sikre at emneevalueringar blir utført. 

Universitetet seiar at det skal vere valt inn minst to studenttillitsvalte på alle trinn i alle 

studieprogram. Arbeidet som tillitsvalte gjer i dag, er veldig verdifullt for studentar og for 

universitetet. Vi kjenner alle igjen kva som er god og dårleg undervisning. Universitetet er også 

engasjert i å forbetre undervisninga. Kvalitetssystemet er ein viktig del av universitetets strategi. 

Det er derimot nokon utfordringar. Blant annet har nokon studieprogram problem med 

rekruttering av tillitsvalte. På fleire studieprogram er det få som melder seg til val. STA ser 

problemet med at for mange er usikre på kven sine tillitsvalte er. I disse tilfella, er det vanskeleg 

å utføre tillitsvalges arbeid. 

 

Hovudoppgåva for tillitsvalte er å fullføre ein emneevaluering, enten midtvegs eller på slutten av 

emnet. Dette er for at tilbakemeldingar om fagets kvalitet og manglar kan evaluerast. 

Resultantane av evalueringar skal vere tilgjengeleg både for emneansvarleg og for 

studieprogramleder. Slik kan emnets utfordringar bli dokumentert.  

Generelt sett så fungerer dette bra, men det er avhengig av visse forhold: At det er tillitsvalte på 

emnet, at disse har ein god forståing for rolla si, samt at emneansvarleg gjer jobben sin. Dette er 

ikkje alltid tilfellet. Dersom studentane eller emneansvarleg ikkje ser verdien av tillitsvalges 

arbeid, vil evalueringa svekkast. 

 

 

Diskusjonspunktar: 

• Korleis kan tillitsvalte bli meir synlege i emnet? 

• Korleis føler dykk at tilbakemeldingar på undervisning blir mottatt? 

• Kva kan gjere det meir attraktivt å stille som tillitsvalt? 

• Kva kunne forelesarar gjort for å framheve viktigheita av tilbakemeldingar? 

 

 

Økonomiske konsekvensar   

Saka har ingen økonomiske konsekvensar for STA. 

 



   
 

   
 

English Summary   

The STA-board wants the Student Parliament to discuss how the system for the class 

representatives works and how the evaluations are being received.  



SP-sak 48/22  

Møtedato 19.10.22  

Saksbehandler Katrine Bryggeså Øydna 

  

Oppgradering av studentkantina campus Kristiansand  
 

Bakgrunn for saken  

Studentkantina på Campus Kristiansand skal oppgraderes i løpet av sommeren 2023 og stå 

klar til studiestart 2023. STA sitter i ett utvalg bestående av UiA og SiA som sammen 

planlegger hvordan den ferdige kantina skal se ut. Den 10.oktober var nestleder på befaring 

med arkitekt for å sikre studentstemmen.  

UiA ønsker enda mer studentmedvirkning inn i denne prosessen og ber om innspill fra 

Studentparlamentet.   

  

Argumentasjon  

Studentkantina i Kristiansand er en av landets største av sitt slag, men det er enighet om at 

rommet ikke er utnyttet til sitt fulle potensiale. Det er hovedsakelig det vi ønsker å gjøre i en 

oppgradering. SiA bruker prinsippet «se, bli sett og gjem deg bort» når de beskriver sin visjon 

for studentkantina. Tanken er å dele rommet opp i flere ulike «soner» som har hver sin 

funksjon. Det skal være mulig å drive med gruppearbeid, spise lunsj med medstudenter, gjøre 

egenarbeid og delta på arrangementer i ett og samme rom.  

 

Det er kun sitteområdet som skal oppgraderes, ikke der det serveres mat eller i kiosken, dog 

uttrykte STA at denne er alt for liten for en stor studentmasse. Det er stadig lang kø som 

gjerne går langt utenfor kiosken.  

 

Det er viktig for UiA at rommet er innbydende og funksjonelt. Funksjon og design vektlegges 

like mye. Selv om rommet skal deles opp i ulike soner, skal antall sitteplasser fortsatt være 

den samme og det skal være god tilgang på strøm i rommet. Det har vært snakk om å bygge 

en «halv-etasje» dersom takhøyden tilsier at dette er mulig. 

 

I enden av kantineområdet er det nå to grupperom. Disse er sjeldent brukt da de har dårlig 

luft- og lydkvalitet. Utvalget bruker mye tid på å snakke om disse, og om de skal beholdes 

eller rives til fordel for åpne rom eller lignende.  

 

Utvalget synes det er viktig med grønne detaljer i rommet. Planen er å videreføre 

«planteveggene» fra Vrimlehallen.  

 

UiA og SiA ønsker at studentene skal få sette sitt preg på kantineområdet og etterlyser gjerne 

estetiske detaljer som gjenspeiler nåværende og tidligere studentmasse. Det kan seg være 

kunst, graffiti, bilder eller lignende.  

 

Kort fortalt, her er det bare fantasien som setter grenser enn så lenge.  

 

Diskusjonspunkter 

 

• Hva er det viktigste for studentene i oppgraderingen av kantina? 

• Hvordan tenker dere studentmassen kan sette sitt estetiske preg på kantina? 

• Opplever dere at mengden sitteplasser er tilstrekkelig eller burde det lages rom for mer 

plass?  



• Hva tenker dere om grupperommene i enden av kantina? Hva skal gjøres med dem? 

• Har dere andre tanker eller ideer som STA bør ta med seg inn i møtene?  

  

 

Økonomiske konsekvenser  

Denne saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.  
 

English Summary  

The STA board would like the Student Parliament`s opinions about the redecoration of the 

student cafeteria in Kristiansand.  


